

Date: 30 July 2026

تاريخ: 30 يوليو 2026

To/ Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي، المحترم،

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي، الإمارات العربية المتحدة

General Disclosure: Salik Announces Affirmation of its

إفصاح عام: سالك تعلن تأكيد تصنيفها الائتماني عند درجة "A"

'A' Credit Rating by Fitch Ratings

من وكالة فيتش للتصنيفات الائتمانية

Salik Company PJSC ("Salik"), the exclusive toll gate operator in the Emirate of Dubai, today announces that Fitch Ratings has affirmed the Company's Long-Term Issuer Default Rating (IDR) at 'A', while revising the Outlook from Stable to Negative.

تعلن شركة سالك ش.م.ع ("سالك")، المشغل الحصري لبوابات التعرّفة المرورية في إمارة دبي، أن وكالة فيتش للتصنيفات الائتمانية قامت بتأكيد التصنيف الائتماني طويل الأجل للشركة عند درجة "A"، مع تعديل النظرة المستقبلية من مستقرة إلى سلبية.

The affirmation of the 'A' rating reflects the continued strength of Salik's business model, resilient financial profile, and robust cash flow generation.

ويعكس تأكيد التصنيف الائتماني عند درجة "A" متانة نموذج أعمال سالك، وقوة مركزها المالي، واستقرار تدفقاتها النقدية.

The Outlook revision reflects Fitch's view of the broader external operating environment and prevailing market conditions, while Salik's standalone business fundamentals and financial profile remain resilient.

ويعكس تعديل النظرة المستقبلية رؤية وكالة فيتش للبيئة التشغيلية الخارجية الأوسع وظروف السوق السائدة، في حين تظل الأسس التشغيلية للشركة ومركزها المالي المستقل قوية ومرنة.

The Outlook revision does not affect Salik's current credit rating or its financial position. The Company continues to maintain a strong balance sheet, disciplined financial policies, and robust liquidity, supporting its long-term growth strategy.

ولا يؤثر تعديل النظرة المستقبلية على التصنيف الائتماني الحالي للشركة أو على مركزها المالي، حيث تواصل سالك الحفاظ على ميزانية عمومية قوية، وسياسات مالية منضبطة، ومستويات سيولة مرتفعة تدعم استراتيجيتها للنمو طويل الأجل.

Salik remains focused on executing its strategic priorities and delivering sustainable long-term value to its shareholders and stakeholders.

وتؤكد سالك التزامها بمواصلة تنفيذ أولوياتها الاستراتيجية وتحقيق قيمة مستدامة طويلة الأجل لمساهميها وجميع أصحاب المصلحة.

Yours sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

إبراهيم سلطان الحداد

الرئيس التنفيذي

Ibrahim Sultan Al Haddad

Chief Executive Officer